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Odgovoren pristop
k izpolnjevanju nalog

Našl delovnl IJudJe In občanl uresničujejo vrsto po-
membnlh družbenopolitičnih nalog, kl opredeljujejo vse-
stransko rast In bogatttev našega soclallstlčnega samou-
pravnega sistema. Posebno odgovornost nosijo pri tem
komunlstl kot avantgardnl del našega delavskega razreda.
O tem, kako komunisti naše občine izpolnjujejo pomemb-
ne naloge In kako se pripravljajo na razreševanje mnoglh
vprašanj, kl se ob tem porajajo, smo se pogovarjali s
Slavkom Korbarjem, sekretarjem Komiteja občlnske kon-
ference ZKS Ljubljana-Center.

Našlm bralcem naj povemo, da /e bll Slavko Korbar dol-
go časa navezan predvsem na našo sosednjo občino, ob-
člno LJublJana Vič-Rudnik, kjerje opravljal večpomembnlh
družbenopolltlčnlh funkclj, med druglm je bll tudl predse-
dnik tamkajšnje občinske skupščine, predsednlk SZDL,
sekretar Komlteja OKZKS In še bl lahko naštevali. Vendar
se z delom In žlvljenjem v Centru nai sogovornik nl sezna-
njal le kot s problemi soseda, ampak bolj neposredno
zlastl kot namestnik sekretarja mestnega komiteja ZKS
LJubljana, pa tudi kot predsednik republiškega odbora
ZHVS,

Nai sogovornik se je v začetku pogovora opravičil, da
njegovi odgovori morda ne bodo dovolj izčrpnl, saj oprav-
Ija novo funkcijo šele odnedavna - odgovorl pa so kljub
temu takšnl, da Je bilo opravlčllo pravzaprav odveč.

Priprave na kongresa

— Velika pozornost, ne le ko-
munistov ampak naših delovnib
ljudi in občanov sploh, je ustner-
jena k letošnjemu slovenskemu
in jugoslovanskemu kongresu
Zveze komunistov. Kako se na
kdngresa pripravljate komunisti
občine Ljubljana -Center?

»Komunisti naše občine se na
kongresa pripravljamo s poveča-
no aktivnostjo pri razreševanju
najbolj perečih družbenopolitič-
nih vprašacj v našem okolju. To

pomeni, da sta v ospredju naše
vsakdanje aktivnosti boj za ustav-
no preobrazbo in uresničevanje
zakona o združenem delu. Naše
osnovne organizacije se morajo
skupaj s sindikatom dokopati do

ocene, koliko smo doslej to nalogo
izpolnili, predvsem pa moramo
ugotoviti, do kod smo prišli pri
izvajanju lani sprejetega akcijske-
ga programa o uresničevanju za-
kona o združenem delu. Na podla-
gi teh ugotovitev bomo določili
prihodnje naloge.

Podobno oceno bomo skušali
oblikovati na občinski seji ZK, ki

bo med 15. in 20. februarjem.
Kot vsi jugoslovanski komuni-

sti se bomo seveda tudi komunisti
v Centru morali seznaniti s kon-
gresnimi dokumenti in nato o njih
razpravljati. Iz razprav se bodo
izluščile tudi naše pripombe in
predlogi. Pri oblikovanju le-teh
nam bodo koristila tudi vsa spoz-
nanja in dopolnila iz dosedanje
razprave o dokumentu 30. seje
Predsedstva CK ZKJ, študije to-
variša Edvarda Kardelja Smeri ra-
zvoja političnega sistema sociali-
stičnega samoupravljanja.

Medtem ko se pripravljamo na
kongresa, poteka pomembna
družbenopolitična akcija pred-
kandidacijskih in kandidacijskih
postopkov ter izvedba volitev v
skupščine družbenopolitičnih in
samoupravnih interesnih skupno-
sti. Tudi Zveza komunistov, poleg
socialistične zveze in zveze sindi-
katov, nosi svoj delež odgovorno-
sti zlasti pri kadrovanju delega-
tov, delegacij in vodstev ter pri
sami izvedbi volitev.

Nadaljevanje na 2. stranl


